



TENDER ADDENDUM

Victoria Island Remediation Phase 3a

NR215

April 18, 2023

Page 1 of 2

ADDENDUM No. 6

ADDENDA À LA SOUMISSION

Ile Victoria restauration du site phase 3a

NR215

Le 18 avril 2023

Page 1 de 2

ADDENDA no. 6

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Change in Contracting Authority:

Delete: Nathalie Rheault
Senior Contract Officer
nathalie.rheault@ncc-ccn.ca

Replace by: Micheline Al-Koutsi
Senior Contract Officer
micheline.al-koutsi@ncc-ccn.ca

Q1. Could you please define non-soil aggregate, are you referring to Clear Stone?

A1. Non-soil aggregates are defined as Granular B (Type II) engineered fill. Refer to Section 00300, Item 5, Sub-Item 5.3 and Section 310516 of the specifications.

Q2. The load restriction of 30 MT on Middle Street Bridge, is that gross or net weight?

A2. The 30T weight limitation for the Middle Street Bridge can be replaced with vehicles which conform to the legal load

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

Changement au niveau de l'autorité contractuelle :

Supprimer: Nathalie Rheault
Agente principale de contrats
nathalie.rheault@ncc-ccn.ca

Remplacer par: Micheline Al-Koutsi
Agente principale de contrats
micheline.al-koutsi@ncc-ccn.ca

Q1. Pourriez-vous définir les granulats non terreux, faites-vous référence à la pierre claire ?

R1. Les agrégats non terreux sont définis comme des remblais artificiels granulaires B (type II). Se référer à la section 00300, article 5, sous-article 5.3 et à la section 310516 des spécifications.

Q2. La restriction de charge de 30 tonnes sur le pont de la rue Middle, s'agit-il d'un poids brut ou d'un poids net ?

R2. La limite de poids de 30 tonnes pour le pont de la rue Middle peut être remplacée par des véhicules conformes aux limites de charge

CONTRACT ADDENDUM

Victoria Island Remediation Phase 3a

NR215

April 18, 2023

Page 2 of 2

ADDENDUM No. 6

ADDENDA AU CONTRAT

Ile Victoria restauration du site phase 3a

NR215

Le 18 avril 2023

Page 2 de 2

ADDENDA no. 6

limits prescribed in Ontario.

Q3. Please confirm if the Builder's Risk Insurance Requirement can be removed from the required insurance. It is not typically required for this scope of work.

A3. The Risk Insurance Requirement is removed.

légales prescrites en Ontario.

Q3. Veuillez confirmer si l'assurance des risques du constructeur peut être retirée de l'assurance requise. Elle n'est généralement pas requise pour ce type de travaux.

R3. L'exigence relative à l'assurance contre les risques est supprimée.

Micheline Al-Koutsi

Senior Contract Officer / Agente principale de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux